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پیام کمیته بین المللی پاراالمپیک 
برای سالگرد »سیامند رحمان«

تسنیم: کمیته بین المللی پاراالمپیک با انتشار 
پیامی، یاد و خاطره سیامند رحمان را گرامی داشت. 
دیروز )دوشنبه، 11 اسفند ماه( اولین سالگرد 
درگذشت سیامند رحمان قوی ترین ورزشکار 
معلول جهان بود. کمیته بین المللی پاراالمپیک 
به همین مناسبت پیامی را در صفحه رسمی اش 
در اینستاگرام منتشر کرد و یاد و خاطره سیامند 
را گرامی داشت. در پیام IPC آمده است: »امروز 
به سیامند رحمان فکر می کنیم، یکسال پس از 
درگذشت ناگهانی او. قهرمان و رکورددار جهان در 

پاراوزنه برداری. یاد سیامند زنده خواهد ماند«

جودو تضمین داد، لغو تعلیق شد
ایسنا: دادگاه عالی ورزش، پرونده جودوی ایران را 
به کمیته انضباطی فدراسیون جهانی ارجاع داد تا 
درباره آن تصمیم گیری شود. سرانجام دادگاه عالی 
ورزش رای خود را درباره پرونده تعلیق جودوی 
ایران اعلام کرد و آن را به فدراسیون جهانی جودو 
ارجاع داد. دادگاه CAS تصمیمات صادرشده 
توسط کمیسیون انضباطی فدراسیون جهانی جودو 
که ایران را از کلیه مسابقات، فعالیت های اداری و 
اجتماعی سازمان یافته یا مجاز تعلیق کرده بود، لغو 
کرد. در ادامه بیانیه CAS آمده است: ایران اولین 
درخواست تجدیدنظر خود را در دادگاه عالی ورزش 
علیه این تصمیم در تاریخ   1۸ سپتامبر ۲۰1۹ انجام 
داد که این فرجام خواهی در ابتدا رد شد. دومین 
درخواست تجدیدنظر توسط ایران زمانی داده شد 
که فدراسیون جودو ایران تضمین های محکم  داد 
که آنها به اساسنامه فدراسیون جهانی جودو احترام 
می گذارند. هیات CAS تشخیص داد که ایران 
اساسنامه فدراسیون جهانی جودو را نقض کرده 
است ولی نوع مجازات )تعلیق بی حد و حصر(  هیچ 
پایه قانونی در مقررات فدراسیون جهانی جودو ندارد. 
بر این اساس، هیات تجدیدنظر تصمیم کمیسیون 
انضباطی فدراسیون جهانی جودو را در ۲۲ اکتبر 
۲۰1۹ لغو کرد. این ماده برای تصمیمات بعدی 
بیشتر به کمیسیون انضباطی فدراسیون جهانی 

جودو ارجاع شد.

خارج ازمستطیل سبز

»زلاتکو کرانچار«  درگذشت
و  سپاهان  امید،  تیم ملی  سابق  سرمربی 
پرسپولیس درگذشت. زلاتکو کرانچار سرمربی 
سابق تیم ملی امید، تیم های سپاهان و پرسپولیس 
به دلیل نارسایی کبد درگذشت. این مربی کروات 
که سابقه هدایت تیم ملی کرواسی را نیز در 
کارنامه داشت با سپاهان عنوان قهرمانی لیگ برتر 
ایران را به دست آورده بود. خبر درگذشت او 
را اسکوچیچ سرمربی تیم ملی فوتبال ایران و 
هموطن کرانچار تایید کرد. سایت وکرنیجی 
کرواسی نیز اعلام کرد کرانچار از 1۰ روز پیش 
به علت مشکلات کبدی در بیمارستان بستری 

شده بود.

خـــبر

د یـــد گــاه

چالش های درازمدتی برای برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال ایجاد شده بود و زمان زیادی گذشت تا شاهد برگزاری 
مجمع باشیم. حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال برای تصدی 
سمت ریاست یک جور شهامت و شجاعت خاصی نیاز دارد. به هر 
صورت خوشحالم که این انتخابات در صحت و سلامت برگزار شد 
و فرد موردنظر مجمع به ریاست فدراسیون رسید. شهاب الدین 
عزیزی خادم سال ها در محیط فوتبال فعالیت کرده و در 
هیات مدیره باشگاه سایپا و هیات رئیسه فدراسیون فوتبال سوابق 
خوبی از خود به جا گذاشته است. البته که شرایط در این انتخابات 
کمی پیچیده شده بود ولی با تلاش های صورت گرفته، مجمع به 
بهترین شکل برگزار شد و با دیدگاه اکثریت، عزیزی خادم به عنوان 
رئیس فدراسیون برگزیده شد. کشیده شدن انتخابات به دور دوم 
هم نشان از رقابت جدی نامزدها داشت. حالا که عزیزی خادم 
رئیس فدراسیون فوتبال شده باید بتواند بااستفاده از تمامی 
ظرفیت ها سعی در برافراشته کردن پرچم ایران در عرصه های 
مختلف داشته باشد. هر رئیس فدراسیون باید بداند که تنها عنوان 
ریاست به او داده نشده بلکه وی سفیر کشورش در دنیا محسوب 
می شود و زبان فوتبال نیز زبان دموکراسی بین المللی است. باید از 
لحاظ حرفه ای دقت های لازم به تمامی بخش ها به خصوص بخش 
خصوصی بشود و همچنین ایران بتواند کرسی های بین المللی را 
در کنفدراسیون فوتبال آسیا و فدراسیون جهانی فوتبال کسب 
کند. چالش هایی به عنوان معلول پیش روی عزیزی خادم قرار دارد 
و قطعا چهار سال سخت انتظار او را می کشد که باید با برنامه های 
منطقی و حساب شده به اهداف خود دست یابد. بدون شک باید 
اولویت بندی مناسبی برای حل چالش ها صورت گیرد. اولین 
چالش که اهمیت زیادی دارد، بحث صعود دوباره به جام جهانی 
فوتبال است. باید شرایط به گونه ای تنظیم شود که بتوانیم ضمن 
صعود به جام جهانی پیش رو، برای دوره های بعدی نیز از وضعیت 
مناسبی برخوردار باشیم. اگر برنامه ای جامع برای فوتبال اجرایی 

شود بدون تردید رسیدن به چنین هدفی میسر است.

4 سال سخت در انتظار »عزیزی خادم« 

    بازگشت
بایرامی مهاجم جدید شهرخودرو به شهری که در آن 
خاطرات خوبی داشت، بازگشت. مهرداد بایرامی که اصالتا 
اردبیلی است و سابقه بازی در ماشین سازی، گسترش فولاد 
و تراکتور را دارد. وی نیم فصل اول در نساجی مازندران 

عضویت داشت.

            توئیتر گل گهر
توئیتر گل گهر به دو نکته در دو پستی که منتشر 
کرده، اشاره کرده است؛ آنها ابتدا به ادامه اشتباهات 
داوری علیه این تیم اعتراض کرده اند و در پست دوم 
هم به محرومیت امیر قلعه نویی که در ایـــن دیــدار 

هم محروم بود.

        سکوت
ژوائو فلیکس، مهاجم پرتغالی اتلتیکومادرید، در 
دیدار این تیم برابر ویارئال پس از دوختن توپ به 
تور دروازه، با حرکتی بحث برانگیز، هم تیمی اش روی 
نیمکت اتلتیکو را دعوت به سکوت کرد. مهاجم 21 
ساله اتلتیکو در هفته های اخیر مورد انتقاد قرار گرفت.

ت
شــ

س نو
عک

انتخابات فدراسیون فوتــبال بـــرگـــزار شد 
و حالا پیشکسوتان و اهالی رشته های مختلف از 
عزیزی خادم انتظار تغییرات دارند. بهزاد داداش زاده، 
سرمربی سابق تیم ملی »فوتبال ساحلی« نیز از این 
قاعده مستثنی نیست. وی گفت: به عنوان یکی از 
بنیان گذاران فوتبال ساحلی ایران به عزیزی خادم 
توصیه می کنم که از اشخاصی در کمیته فنی 
استفاده کند تا سطح فوتبال ساحلی ما ارتقا پیدا 

کند.
 عزیزی خادم، رئــیس جــدید فدراسیون 

فوتبال شد!
به  کشور  فوتبال  جامعه  از  عضوی  به عنوان   
عزیزی خادم تبریک می گویم و امیدوارم شرایط 
فوتبال و فوتبال ساحلی کشور بهتر شود و او بتواند 
از پیشکسوتان فوتبال در امر فوتبال استفاده کند؛ 
چون در فوتبال و فوتبال ساحلی پایه مشکلات 
فراوانی داریم. به عنوان یکی از بنیان گذاران فوتبال 
ساحلی ایران به عزیزی خادم توصیه می کنم که از 
اشخاص عملیاتی در کمیته فنی استفاده کند تا 

سطح فوتبال ساحلی ما ارتقا پیدا کند.
  وضعیت این رشته در ادوار گذشته چگونه 

بود؟
در ادوار گذشته شاهد کوتاهی  و بی توجهی های 
زیادی در قبال فوتبا ل ساحلی بودیم و بعداز قهرمانی 
و کسب سهمیه جام جهانی توسط تیم ملی آن را 
رها می کردند. باید در رده های سنی پایه به فوتبال 
ساحلی توجه کرده و از خود پیشکسوتان و بازیکنان 
جهت آموزش نسل بعد استفاده کنیم. باید فوتبال 

ساحلی در استان ها را قوی کنیم. 
 در خــصوص عـــملکرد دپارتمان فوتبال 

ساحلی چه نظری دارید؟
 شهریاری، رئیس دپارتمان فوتبال ساحلی از ابتدا 
اشراف خوبی به تمام مسائل داشت و زحمات زیادی 
برای فوتبال ساحلی کشید. از جمله اینکه این رشته 
را رسانه ای کرد. ایده ای که بار ها توسط اعضای وقت 
فوتبال ساحلی گفته می شد و او این ایده را عملی 
کرد. با این حال در داخل فوتبال ساحلی مشکلاتی 
است. به نظر من فضای فوتبال ساحلی مردانه است 
و یک مرد که خاک خورده این رشته باشد، بهتر 
می تواند فوتبال ساحلی را اداره کند و حق بازیکنان 
را بگیرد. از عزیزی خادم درخواست می کنم نگاه 

ویژه ای به فوتبال ساحلی داشته باشد.

گفــت و گــو
بهزاد   داداش زاده:
 »عزیزی خادم« 

نگاه ویژه ای   به  » فوتبال  
ساحلی«  داشته باشد

فوتبال داخلی
ایسنا: سرمربی پیکان گفت: مقابل صنعت نفت یکی از 
بهترین بازی های امسال را به نمایش گذاشتیم. مهدی تارتار، 
سرمربی پیکان در نشست خبری پس از بازی با صنعت نفت 
آبادان اظهارکرد: در نیمه اول عالی کار کردیم و به  گل رسیدیم. 
در نیمه دوم سعی کردیم تیم صنعت نفت را که یکی از بهترین 
تیم های لیگ است را کنترل کنیم که این کار را کردیم و به گل 
رسیدیم. در رابطه با بحث داوری باید عرض کنم که داوران، 
جوان و خوب و باکیفیت بودند اما متاسفانه سیستم رادیویی 
 VAR نداشتند که بسیار عجیب بود. در تمام دنیا به سیستم
رسیدند ولی در کشور ما بعضی از داوران سیستم رادیویی 
هم ندارند. او افزود: من به آقای عزیزی خادم به خاطر انتخاب 
شدنشان تبریک می گویم. امیدوارم وضعیت فدراسیون را از 
نظر مالی بهتر کند و حقوق داوران هم افزایش پیدا کند. این 
انصاف نیست که بازیکن و مربی قرارداد آنچنانی ببندند ولی 
دستمزد داوران پایین باشد. داور در این بازی خطا می گرفت 
ولی بعداز ۳۰ ثانیه متوجه می شد که آفساید است. اگر داوران 
نمی توانند باهم صحبت کنند چرا داور اضافه می گذاریم؟ من از 
رئیس فدراسیون انتظار دارم که به این مسائل رسیدگی کند و 
فدراسیون وضعیت بهتری از نظر مالی داشته باشد. من باید از 
مسئولان ورزشگاه هم تشکر کنم که یک زمین خوب داشتیم. 

بین الملل
 در ادامه دیدارهای هفته جاری لیگ برتر انگلیس تاتنهام در 
خانه به دیدار برنلی رفت و با ۴ گل حریف خود را شکست داد. ژوزه 
مورینیو، سرمربی تیم تاتنهام بعداز این دیدار گفت: هیچ مربی در 
دنیا نیست که وقتی گرت بیل آماده نیست او را بازی دهد. او بازیکن 
باتجربه و میدان دیده ای است و مطمئن هستم در ماه های پایانی 
قرارداد خود با تاتنهام، بهترین عملکرد ممکن را در تیم خواهد 
داشت. او اکنون در ترکیب اصلی است. من تمام تلاش خودم را 
می کنم تا »بیل« از فوتبال لذت ببرد و بتواند شرایط خوبی را تجربه 

کند.
 خوسپ ماریا بارتومئو، رئیس پیشین باشگاه بارسلونا که چندی 
پیش از این سمت استعفا کرد در ارتباط با پرونده فسادمالی  در باشگاه 
بارسلونا دستگیر شد. پلیس ایالت کاتالونیا صبح دیروز )دوشنبه( 
خوسپ ماریا بارتومئو رئیس پیشین باشگاه بارسلونا که چندماه قبل 
از سمت خود استعفا کرد را به دلیل متهم بودنش به پرونده فساد مالی 
معروف به »بارساگیت« در منزلش دستگیر کرد. بارتومئو و دیگر 
مدیران هم دوره او در باشگاه بارسلونا از جمله مدیراجرایی باشگاه 
اسکار گرائو در ماه سپتامبر سال ۲۰۲۰ از سوی پلیس متهم به 
کسب منافع فردی از عقد قراردادهای تجاری به نمایندگی از باشگاه 
بارسلونا متهم شدند و در راستای همین پرونده این دو نفر توسط 
پلیس دستگیر شدند. سال گذشته فاش شد که بارتومئو و همکاران 
او با عقد قراردادی یک میلیون یورویی، یک موسسه رسانه ای را مامور 
کرده اند تا در شبکه های اجتماعی اقدامات آنها برای این باشگاه را 
مثبت و انتقاداتی که از سوی برخی اعضای فعلی و سابق باشگاه از 
عملکرد هیات مدیره باشگاه صورت گرفت را کم اهمیت جلوه دهند. 
با وجود اینکه بارتومئو بارها این موضوع را تکذیب کرد، اما مدارکی 
منتشر شد که نشان می داد اتهامات نسبت داده شده به آنها چندان 
بی پایه و اساس نیست. علاوه بر بارتومئو و گرائو، رومن گومس پونتی، 
رئیس واحد بازرسی و تحقیقات باشگاه نیز جزو نفراتی بود که توسط 
پلیس دستگیر شده اند. همچنین پلیس کاتالونیا با حضور در دفتر 
مرکزی باشگاه بارسلونا سعی در یافتن اسناد تکمیلی درباره پرونده 

فساد مالی مدیران سابق باشگاه داشت.

مهرزاد  خلیلیان 
مدیرعامل سابق  سپاهان

بیژن   ذوالفقارنسب: 
خوشحالم که فوتبال از سردرگمی خارج  شد

بیژن ذوالفقارنسب مربی پیشین تیم ملی ابراز امیدواری کرد که 
فوتبال ایران با شناخت رئیس جدید خود رنگ آرامش را ببیند و 
شاهد تحول در همه عرصه ها باشیم. بیژن ذوالفقارنسب درباره انتخاب 
شهاب الدین عزیزی خادم به عنوان رئیس جدید فدراسیون فوتبال، 
گفت: به عنوان عضوی از خانواده فوتبال خیلی خوشحالم که انتخاباتی 
در سطح خوب برگزار شد و باید این موضوع را به فال نیک بگیریم. 
حالا باید ببینیم عملکرد گروه جدید چگونه است. افراد انتخاب شده، 
شخصیت های شناخته شده ای هستند و باید دید در قالب یک برنامه 
جدید چه می کنند. با این حال خوشحالم که فوتبال از این سردرگمی 
که حدود دو سال گریبانگیر ما شده است، خارج شد و مدیران خود 

را شناخت.
  برنامه ها 

وی با بیان اینکه باید ببینیم برنامه های مدیران، قابل اجراست 
یا خیر، تصریح کرد: قطعا تمامی ارکان فدراسیون، برنامه های خود 
را با نظم و انضباط خاصی شروع می کنند و خیلی زود است درباره 
موفقیت آنها صحبت کنیم. باید دید برنامه های مدیران قابل اجراست 
یا خیر. دو سال است که رئیس فدراسیون نداریم و امور فوتبال با 
شرایط استثنایی پیش می رود. امیدوارم این گروه بتواند در آرامش و 

عملکرد ورزشی خوب، فوتبال ایران را متحول کند.

*حضور علی کریمی 
ترکیب  خصوص  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال گفت: به هر چهار 
نامزد ریاست فدراسیون احترام می گذارم؛ به ویژه علی 
کریمی که با درایت و منطق ورزشی خاص خودش در 
انتخابات حاضر شد. شنیدم که اعضای مجمع به دلیل 
عدم تجربه مدیریتی به او رأی ندادند، اما حضور کریمی در 

این انتخابات موفقیت آمیز بود. به او تبریک و خسته 
 نباشید می گویم و معتقدم تنها رأی آوردن ملاک 
نیست. همین که یک نفر شجاعت دارد و راه خوبی 
برای آیندگان فراهم می کند، یک موفقیت است. 
آجورلو و هاشمی هم مدیران موفق ورزش ما 
بوده اند، اما باید به نظر مجمع احترام گذاشت و 

چهار سال از عزیزی خادم حمایت کرد.
  قضاوت 

وی در مورد انتخاب احسان اصولی، طهمورث 
سراجی،  مهرداد  رضاییان،  بهرام  حیدری، 
احمدرضا براتی، خداداد افشاریان و میرشاد 
ماجدی به عنوان اعضای هیات رئیسه فدراسیون 

خاطرنشان کرد: جامعه فوتبال کشورمان شناخت کاملی از این افراد 
ندارد. شاید این مدیران در استان ها یا جاهای دیگر موفق بوده اند، اما 
شناخته شده نیستند و امیدوارم با عملکرد خوب خود، جایگاه خوبی 
برای فوتبال کشور ایجاد کنند. خیلی زود است درباره آنها قضاوت 
کنیم و من هم از لحاظ مدیریتی، شناخت کاملی از منتخبان ندارم.

 تحولات 
کارشناس فوتبال ایران با اشاره به لزوم ایجاد تغییر در 
هیات های فوتبال استان های مختلف ادامه داد: فدراسیون 
فوتبال در برگزاری این انتخابات بسیار موفق عمل کرد. 
امیدوارم فدراسیون در بخش هیات های استانی هم 
برنامه ریزی منظمی داشته باشد و انتخابات این 
هیات ها هم سالم و براساس اصول برگزار شود. 
می دانم اهالی فوتبال در بسیاری از استان ها، 
از مدیرانی که 15 تا ۲۰ سال بر مسند کار 
هستند، راضی نیستند و این استان ها مدیریت 
خسته کننده و بی اثری را تجربه می کنند. 
ذوالفقارنسب در پایان تصریح کرد: امیدوارم 
تغییرات خوبی ایجاد و خون تازه ای در 
رگ های هیات های فوتبال استان ها تزریق 
شود. تعداد این هیات ها کم نیست و 1۰ 
استان داریم که مدیران آنها، چهار یا پنج 
دوره بر مسند کار هستند. ما نیاز به تحولات 

اساسی در مدیریت فوتبال کشورمان داریم.

شهاب الدین عزیزی خادم به همراه حیدر بهاروند، کاظم طالقانی، 
منصور قنبرزاده، طهمورث حیدری در سازمان لیگ فوتبال ایران 
حاضر شد و با مدیران و پرسنل سازمان لیگ دیدار و گفت وگو کرد. در 
ابتدای این نشست صمیمانه حیدر بهاروند رئیس سازمان لیگ ضمن 
خیرمقدم به عزیزی خادم و تبریک انتخاب ایشان به عنوان ریاست 
فدراسیون فوتبال  اظهارداشت: عزیزی خادم ۴ ساله در هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال حضور داشته و حتی در هیات مدیره باشگاه ها نیز 
حضور داشته اند و با فوتبال کاملا آشنایی دارند. وی افزود: سازمان 
لیگ محور برگزاری مسابقات فوتبال در کشور است و سالیانه حدود 
5 هزار مسابقه برگزار می کند و پرسنلی متخصص و کارآمد دارد. 
در فصل گذشته با ایجاد شرایط کرونایی و در روزهایی که اکثر 

فدراسیون های ورزشی مسابقات خود را تعطیل کردند سازمان لیگ 
فوتبال ایران با همکاری هیات های فوتبال و باشگاه ها مسابقات 
لیگ برتر را برگزار کرد و الگویی برای سایر فدراسیون ها شد و در 
این فصل نیز مسابقات باشگاهی در تمامی رده های لیگ برتر تا لیگ 
یک، دو و دسته سوم در حال برگزاری است. رئیس جدید فدراسیون 
فوتبال نیز در این جلسه افزود: باید از جناب بهاروند ریاست محترم 
سازمان لیگ تشکر کنم و ۴ سال در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
در خدمت ایشان بوده ام. باید همواره نگاهی آگاهانه، واقع گرایانه با 
موضوع ها داشت، این یکسال گذشته یکی از سخت ترین سال های 
فوتبال کشور بوده است. به جز بحث انتشار کرونا و مشکلات برگزاری 
مسابقات، ایشان سرپرستی فدراسیون فوتبال را نیز برعهده داشتند 

که صبورانه و با تدبیر مسائل را مدیریت کرده اند. ایشان مدیری 
عمل گرا هستند. تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال نیز برگ زرینی 
در تاریخ ورزش کشور است. عزیزی خادم تصریح کرد: من و جناب 
بهاروند اعتمادی متقابل و کامل به یکدیگر داریم. فدراسیون فوتبال 
نقش استراتژیک در فوتبال را  دارد و اصل و قلب فوتبال سازمان 
لیگ است. وی ادامه داد: ما قطعا نظارت خوبی انجام خواهیم داد و با 
فساد مقابله و مبارزه خواهیم کرد و به هیچ عنوان فساد در فوتبال را 
برنمی تابیم و جناب بهاروند در این موضوع از بنده جلوتر و پیشروتر 
هستند. مسیر سختی برای رشد و توسعه فوتبال داریم. مدیران و 
پرسنل سازمان لیگ مورداعتماد بنده هستند. رئیس فدراسیون 
فوتبال تاکید کرد: پرسنل سازمان لیگ فوتبال ایران و فدراسیون 
باید بر مبنای دانش بنیان حرکت کنند و دوره های مدیریت برای آنها 
برگزار می کنیم و دانستن زبان انگلیسی نیز باید در اولویت پرسنل 
باشد. در ادامه این جلسه حجت الاسلام علیپور، سهیل مهدی، مدیر 
مسابقات، زهره هراتیان و فریبرز محمودزاده نقطه نظرات خود را 

بیان کردند.

اولین جلسه کاری رئیس جدید

عزیزی خادم: سازمان لیگ قلب فدراسیون است

آرمان ملی: هفته شانزدهم لیگ برتر روزگذشته برگزار شد. 
در مهمترین دیدارهای هفته اول نیم فصل دوم این رقابت ها، 
سپاهان و پرسپولیس به برتری رسیده، اما تیم های تراکتور و 

استقلال مقابل حریفان خود متوقف شدند. 
 توقف  استقلال

در چــارچوب رقـــابت های لیگ برتر تیم های فوتبال 
مس رفسنجان - استقلال به مصاف هم رفتند. دقیقه ۲ فرشید 
اسماعیلی روی ارسال قائدی از زاویه ای تقریبا بسته اقدام 
به شوتزنی کرد، اما  صوفیانی این ضربه را مهار کرد. دقیقه ۴ 
صحنه مشکوک داخل محوطه جریمه مس رفسنجان که داور 
اعتقادی به پنالتی برای استقلال نداشت. دقیقه 15 گل برای 
مس رفسنجان توسط زاهدی، ضربه ایستگاهی اسلامی خواه با 
مهار ناقص حسینی همراه شد و در ادامه مسیح زاهدی روی پاس 
طرحانی دروازه استقلال را باز کرد. دقیقه ۴۰ مس رفسنجان 
روی ارسال عاشوری صاحب موقعیت خوبی شد، اما ضربه 
سر آذرباد توسط حسینی مهار شد. دقیقه ۴5 روی ارسال وریا 
غفوری استقلال صاحب موقعیت شد، اما توپ با دخالت صوفیانی 
راهی کرنر شد. این بازی در پایان نیمه اول با برتری یک بر صفر 
مس رفسنجان به پایان رسید. دقیقه 5۳ فرشید باقری روی 
ارسال کرنر قائدی با ضربه سر دروازه مس رفسنجان را باز کرد. 
دقیقه 55 ارسال قائدی توسط صوفیانی برگشت داده شد و در 
ادامه ضربه نادری از بالای دروازه مس به بیرون رفت. دقیقه ۸۰ 
روی اشتباه مدافعان استقلال مسیح زاهدی صاحب موقعیت 
خوبی شد، اما با واکنش دیدنی حسینی ناکام ماند. دقیقه ۹1 
ضربه قائدی توسط مدافعان مس برگشت داده شد. این بازی با 

تساوی یک بر یک به پایان رسید. 

 توقف  تراکتور
تراکتور در هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال در ورزشگاه شهید 
محمدی به مصاف نفت مسجدسلیمان رفت که این دیدار با 
نتیجه یک بر یک به پایان رسید. تراکتوری ها به همراه سرمربی 
جدید خود در این بازی حاضر شدند و نفت مسجدسلیمان هم 
به تازگی سرمربی خود را از دست داده است. بازی تا دقیقه 1۰ 
میانه های میدان قرار داشت. از دقیقه ۲5 نفت مسجدسلیمان 
با اخراج مقتدایی بازی را 1۰ نفر ادامه داد، تا دقیقه ۳۴ بازی 
صفر بر صفر پیش رفت. در نهایت نیمه اول با تساوی بدون گل 
به پایان رسید. نیمه دوم تراکتور توپ و میدان را در اختیار 
داشت و نفت مسجدسلیمان را تحت فشار قرار داد، ولی با اشتباه 
محمدرضا اخباری گل نخست نفت مسجدسلیمان به ثمر  رسید. 
نفت مسجدسلیمان در ضدحملات خطرناک ظاهر شده است. 
تراکتور در دقایق اضافه بازی موفق شد توسط عباس زاده گل 
تساوی را وارد دروازه نفت مسجد سلیمان کند و بازی با نتیجه 

یک بر یک به پایان رسید.
  برد  سپاهان

سپاهان در حالی در خانه میزبان گل گهر بود که با توجه به 
رقابتی که با پرسپولیس و استقلال در صدر جدول دارد، نیاز 
به هر ۳ امتیاز این دیدار داشت. شاگردان نویدکیا بازی را در 
1۰ دقیقه ابتدایی هجومی و خوب آغاز کردند و موقعیت های 
بسیار خوبی به دست آوردند که با بدشانسی و درخشش 
مدافعان حریف از دست رفت. 1۰ دقیقه دوم بازی اما متعلق به 
گل گهر بود و این تیم به خوبی از زیرفشار سپاهان در آمد و چند 
موقعیت خوب ایجاد کرد. با به زمین آمدن منشأ در اواسط نیمه 
اول، برش گل گهر در خط حمله بیشتر هم شد و یک موقعیت 

بسیار خوب نیز نصیب او شد که با درخشش نیازمند تبدیل 
به گل نشد. سپاهان که چیزی برای از دست دادن نداشت در 
نیمه دوم هم بازی را هجومی آغاز کرد اما بازی بسته گل گهر مانع 
موقعیت سازی برای سپاهانی ها می شد. با این وجود در اواسط 
نیمه دوم و در حالی که به نظر می رسید سپاهان به طور جدی 
در این دیدار با مشکل مواجه شده است روی یک ارسال از سوی 
پورقاز و همکاری نورافکن و شهباززاده، دروازه گل گهر باز شد. 
پس از گل، تیم مهمان هجومی شد و با سرعت بخشیدن به بازی 
قصد ضربه زدن به سپاهان را داشت و هرچند شاگردان قلعه نویی 
چند موقعیت بسیار خوب به دست آوردند اما در نهایت هرطور 
که بود سپاهان از تک گل خود محافظت کرد و ۳ امتیاز شیرین 

را به دست آورد.
  برد  پرسپولیس

تیم های سایپا و پرسپولیس روزگذشته مقابل هم قرار 
گرفتند. ابراهیم صادقی پس از یک اعلام اوت به سود پرسپولیس 
به داور اعتراض کرد. علیاری در دقیقه ۴ موقعیت خوبی از دست 
داد. دقیقه ۶ سید جلال حسینی گل اول پرسپولیسی ها را به 
ثمر رساند. دقیقه ۲۴ یاد و خاطره نوروزی در ورزشگاه زنده نگه 
داشته شد. نیمه نخست با نتیجه یک بر صفر به سود پرسپولیس 
به پایان رسید. دقیقه ۴۶ ضربه جلالی به تیرک خورد و در 
برگشت توپ به بیرون رفت. دقیقه 55 ارسال عالیشاه را 
دروازه بان سایپا مهار کرد. دقیقه ۸5 حمله بازیکنان پرسپولیس 
بار دیگر ثمری نداشت و ضربه آکروباتیک مهدی خانی را منادی 
در اختیار گرفت. دقیقه ۸۸ شوت مهدی خانی را منادی برگشت 
داد و در ریباند هم عبدی نتوانست دروازه خالی سایپا را باز کند 
و شوت او با عکس العمل خوب گلر سایپا راهی اوت شد. دقیقه 
۸۹ امیرعلی صادقی لحظاتی پس از ورود به زمین نزدیک بود 
روی پاس در عمق جباری گلزنی کند که ضربه محکم او با خروج 
به موقع و واکنش حامد لک به کرنر رفت. در پایان این بازی با 
نتیجه یک بر صفر به سود پرسپولیس به پایان رسید. سرمربی 
پرسپولیس بعداز بازی گفت: می توانستیم گل دوم و گل های 
دیگری هم به سایپا بزنیم، اما وقتی موقعیت ها گل نشدند، 
استرس به تیم ما وارد شد.  یحیی گل محمدی بعداز پیروزی 
یک بر صفر تیمش مقابل سایپا اظهارداشت: به خاطر سه امتیاز 
این بازی خدا را شکر می کنیم. بازی را خوب شروع کردیم و به 
گل رسیدیم. در ادامه می توانستیم گل دوم و گل های دیگری 
هم بزنیم، اما وقتی موقعیت ها گل نشدند، استرس به تیم ما 

وارد شد.
  سایر  دیدارها 

 روزگذشته دیدار ماشین سازی – شهرخودرو و تقابل 
نساجی – آلومینیوم با نتیجه مشابه یک بر یک به پایان رسید. 
پیکان با ۲ گل صنعت نفت را شکست داد و فولاد با یک گل 

ذوب آهن را از پیش رو برداشت.

برد   سپاهان ،  توقف    استقلال   و  تراکتور 

تداوم صدرنشینی  پرسپولیس


